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Komisia finančná         
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 26.4.2018 
 
 
 
     Poslanci   Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič   1. MVDr. Július Selecký 
    2. Ing. Marián Kolesár  2. Ing. Vladimír Besler
    3. Ing. Gejza Gore   3. Jozef Fáber 
    4. Ing. Peter Bobík   
         
     

            
Neprítomní členovia komisie:      
           
      
       
Ostatní prítomní:                        1. Mgr. Peter Sovák 
    2. Mgr. Viera Mokáňová 
    3. Ing. Peter Duč                                                               
    4. Mgr. Martin Kohut 

5. Ing. Svetlana Varhaniková 
6. Mgr. Martina Dembická 
7. Mgr. Katarína Futóva 
8. Ing. Jana Bugatová 
9. Ing. Ján Michalko 

          10. Ing. Ladislav Valiska-Timečko 
   
                                                                                                               
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič.  
Vedenie mesta navrhlo stiahnuť bod č. 9 a č. 10 z rokovania FK z dôvodu, že súčasné 
podmienky čerpania nenávratných finančných zdrojov sú nastavené tak, že mesto 
musí počas obdobia udržateľnosti zabezpečiť funkčnosť a prevádzkyschopnosť 
výdajného miesta. 
Zároveň bol na Riadiaci orgán odoslaný list s prosbou o nájdenie vhodného riešenia 
pre obdobie udržateľnosti. Aby nie len mesto nieslo bremeno vysokej finančnej 
záťaže opakovaných opráv a uvedenia do pôvodného stavu z dôvodu úmyselného 
poškodenia. 
Taktiež bol dňa 25.4.2018 do bodu Rôzne členom FK zaslaný materiál s názvom 
„Žiadosť o zrušenie predkupného práva“ doručený spoločnosťou Trebišovská 
energetická, s.r.o.. Členovia FK súhlasili so zaradením uvedeného materiálu do bodu 
Rôzne a so stiahnutím bodov č. 9 a č. 10 z rokovania.   
 
Upravený program rokovania bol schválený jednomyseľne. 
  

2. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu Mesta Trebišov č. 154/2017 
o organizácii miestneho referenda 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 



Mgr. Futóva stručne oboznámila členov finančnej komisie s navrhovaným Dodatkom 
č. 1 k VZN.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný Dodatok k VZN schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

3. Rokovací poriadok mestského zastupiteľstva 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Futóva stručne oboznámila členov finančnej komisie s navrhovaným 
materiálom. Z dôvodu pripomienkovania bude predmetný materiál upravený a 
predložený na zasadnutie MsZ. 
Finančná komisia hlasovala o predkladanom návrhu rokovacieho poriadku 
nasledovne. 
 
ZA – 1  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 6 

4. Zrušenie Uznesenia č. 91/2010 – sťažnosti 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Futóva stručne oboznámila členov finančnej komisie s navrhovaným zrušením 
Uznesenia č. 91/2010.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál MsZ schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1 

5. Zmeny a doplnky č. 4 Územného plánu mesta TV 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Bugatová stručne oboznámila členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Poslanec Ing. Kolesár sa informoval na spôsob výpočtu odhadovanej sumy 
vypracovania zmien a doplnkov Územného plánu. Ing. Valiska-Timečko odpovedal, 
že suma sa počítala prostredníctvom sadzobníka. Taktiež dodal, že definitívna suma 
bude predložená na rokovanie MsZ.  
Člen komisie p. Fáber sa pýtal, či v zastavanej oblasti v lokalite ulice Kpt. Nálepku 
dostali obyvatelia priestor na vyjadrenie v súvislosti s umiestnením kompostárne 
v danej lokalite. Viceprimátorka Mgr. Mokáňová sa odvolala na tvrdenia p. Moňoka 
(špecialista na kompostovanie), podľa ktorého je daná lokalita ideálne územie na 
umiestnenie kompostárne, aj s ohľadom na okolitú zástavbu.  
Člen komisie MVDr. Selecký sa v tejto súvislosti informoval, či nehrozí, že sa 
zrealizujú a prefinancujú jednak zmeny a doplnky Územného plánu a jednak všetky 
súvisiace majetkovo-právne úkony a následne celý projekt stroskotá napr. na 
nesúhlasnom stanovisku niektorého z tamojších obyvateľov.  
Ing. Valiska-Timečko potvrdil, že takéto riziko existuje (takéto riziko existuje pri 
každom stavebnom projekte), no zároveň dodal, že ľudia dostanú priestor na 
vyjadrenie sa prostredníctvom verejnej vyhlášky.   
Finančná komisia odporúča MsZ Zmeny a doplnky č. 4 Územného plánu mesta TV 
MsZ schváliť.  
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

6. Osvetlenie priechodu pre chodcov v meste Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Dembická stručne oboznámila členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 



 

7. Osvetlenie priechodov pre chodcov v meste Trebišov – vypracovanie 
projektovej dokumentácie 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Dembická stručne oboznámila členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

8. Rekonštrukcia strechy a osvetlenia telocvične, Základná škola, Pribinova 34, 
Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Dembická stručne oboznámila členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

9. Výstavba vonkajšieho výdajného miesta pitnej vody v rómskej osade 
v Trebišove 
Materiál bol z rokovania komisie stiahnutý. 

10. Výstavba vonkajšieho výdajného miesta pitnej vody v rómskej osade 
v Trebišove – vypracovanie projektovej dokumentácie 
Materiál bol z rokovania komisie stiahnutý. 

11. Oprava miestnych komunikácií – 2018 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Poslanec Ing. Kolesár sa pýtal, či na rokovanie komisie výstavby a majetku bol 
predkladaný rovnaký materiál ako dostali členovia FK. Skonštatoval, že chodník na 
severnom námestí – pozdĺž budovy pošty by sa opravovať nemal, nakoľko je 
spracovaný projekt revitalizácie severného námestia, ktorý s asfaltovým povrchom 
neráta.  
Ing. Valiska-Timečko uviedol, že projekt revitalizácie severného námestia je 
z krátkodobého hľadiska nerealizovateľný, no existujúci asfaltový povrch si vyžaduje 
opravu v dohľadnej dobe.  
Člen komisie MVDr. Selecký oponoval, že chodníky na ulici SNP a súvisiacich ulíc 
(Družstevná, Repná) sú v dezolátnom stave a je potrebné uprednostniť ich opravu 
pred opravou chodníka pred budovou pošty.  
Viceprimátorka Mgr. Mokáňová a Ing. Valiska-Timečko skonštatovali, že takto 
predkladaný návrh (vrátane opravy chodníka pred budovou pošty) odporučila MsZ 
schváliť komisia výstavby a majetku.  
Po diskusii k uvedenej téme členovia finančnej komisie o predkladanom materiáli 
hlasovali takto. 
 
ZA – 1  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 6 

12. Výstavba odstavných plôch z polovegetačných tvárnic 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
Ďalej doplnil: keďže parkovanie na sídliskách Sever na Ul. Ternavskej, Juh na Ul. 
Nemocničnej, ďalej na Ul. Podjavorinskej, Ul. Kutnohorskej a v okolí autocentra 
Bamara je v nevyhovujúcom stave, pričom dochádza k poškodzovaniu majetku 



občanov (parkovanie áut na nespevnenom podklade, v blate), má vedenie mesta za 
to, že je potrebné postupovať v zmysle § 7 ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 
obcí, podľa ktorého sú orgány mesta (primátor a poslanci MsZ), okrem iného, 
povinné hospodáriť s majetkom mesta v prospech rozvoja obce a jej občanov. 
Z tohto dôvodu plánuje vedenie mesta, v uvedených lokalitách pomocou 
zatrávňovacích panelov, rozšíriť jestvujúce parkovacie miesta, 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

13. Letné kino v Trebišove 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

14. Obstaranie prístroja na maľovanie čiar 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Michalko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

15. Nájom nehnuteľného majetku (bývalá MŠ Gorkého) – SŠI 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Poslanec Ing. Bobík navrhol, aby do zmluvy o prenájme nehnuteľného majetku bola 
zapracovaná podmienka zveľadenia priestorov na náklady nájomcu. 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

16. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Trebišov pre nájomcu spoločnosť E-
MAX INTERNET & IT s.r.o., Cukrovarská 2, Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

17. Sanácia detského bazéna vonkajšieho kúpaliska 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Poslanec Ing. Bobík sa pýtal, či sanácia prebehne ešte do otvorenia novej tohtoročnej 
sezóny. Ing. Valiska-Timečko odpovedal, že sanácia prebehne až po jej skončení.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

18. Elektromobilom k lepšiemu životnému prostrediu v Trebišove 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 



Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
Poznamenal, že sa zmenil spôsob financovania, nakoľko je potrebné rezervovať celú 
sumu na obstaranie elektromobilu a následne bude táto suma zo strany riadiaceho 
orgánu refundovaná.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

19. Nákup autobusu 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom a 
doplnil informácie týkajúce sa možností financovania obstarania autobusu.  
Poslanec Ing. Gore nespochybnil, že autobus je potrebný, ale je podľa neho potrebné 
vypracovať ekonomickú analýzu porovnávajúcu náklady na prevádzku 
novoobstaraného jazdeného autobusu a zabezpečenie tejto služby dodávateľským 
spôsobom. 
Ing. Duč v tejto súvislosti poznamenal, že nie je potrebné porovnávať tieto možnosti 
autobusovej prepravy, pretože je stále platný cenník, podľa ktorého školy a športové 
kluby využívajú prepravu mestským autobusom len za cenu PHM. Zabezpečenie 
autobusovej prepravy dodávateľským spôsobom je v dôsledku rozporu s aktuálnym 
cenníkom bezpredmetné.  
Poslanec Ing. Gore aj napriek tomu trval na vypracovaní spomínanej analýzy a  
navrhol predmetný materiál stiahnuť z rokovania a následne ho prerokovať po 
spracovaní analýzy.  
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

20. Zníženie energetickej náročnosti budovy MŠ 1. decembra, Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Finančná komisia odporúča MsZ predmetný materiál schváliť. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

21. Zimný štadión v Trebišove – rekonštrukcia osvetlenia a dobudovanie šatní 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Prednosta Mgr. Sovák stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom.  
Materiál bol stiahnutý z rokovania komisie z dôvodu nedostatočných informácii od 
SZĽH.  
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

22. Zásady tvorby osobitného rezervného fondu a tvorby a použitia fondu 
prevádzky, údržby a opráv nájomných bytov vo vlastníctve Mesta Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
Po prerokovaní predmetného materiálu poslanec Ing. Kolesár odporúčal získať 
finančné podklady od BP TV za rok 2017 súvisiace so službami spojenými 
s bývaním v rámci mestských bytov a predložiť takýto materiál na ďalšie rokovanie 
finančnej komisie.  
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

23. VZN o poskytovaní dotácií 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 



Zástupkyňa Mgr. Mokáňová stručne oboznámila členov finančnej komisie 
s predkladaným materiálom. 
Poslanec Ing. Bobík navrhol zapracovať do VZN body: 

 3.5 – zabezpečiť informovanosť príslušnej komisie o zostatku finančných 
prostriedkov na daných fondoch,  

 9.3 – predložiť do príslušnej komisie vyúčtovanie poskytnutej dotácie.  
Členovia finančnej komisie hlasovali o predkladanom materiáli po zapracovaní 
pripomienok poslanca Ing. Bobíka nasledovne. 
 
ZA – 2  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 5 

24. Rozpočtové opatrenie č. 5 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2018 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 20.4.2018 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtového 
opatrenia č. 5. 
Poslanec Ing. Gore uviedol, že poslanci MsZ za hnutie Trebišov nahlas sú pripravení 
podporiť tieto zmeny v rámci predkladaného návrhu RO č. 5:  
V rámci príjmovej časti nemal žiadne námietky oproti pôvodnému návrhu. 
Vo výdavkovej časti: 

 FK 05.1.0 Nakladanie s odpadmi – Projekt – Zberný dvor, Podprogram 6.3 
Triedenie, kompostovanie a likvidovanie TKO – zvýšenie kapitálových vlastných 
výdavkov o 7,20 tis. € na základe vysúťaženej hodnoty zákazky – presun finančných 
prostriedkov z prebytku rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu v zmysle Uznesenia 
MsZ č. 24/2018, určených na obstaranie projektovej dokumentácie pre rekonštrukciu 
zberného dvora,  

 FK 06.1.0 Rozvoj bývania – PD – Bytová výstavba JUH, Podprogram 13.1 
Bytová výstavba – zvýšenie kapitálových vlastných výdavkov o 2,40 tis. € na 
základe vysúťaženej hodnoty zákazky – presun finančných prostriedkov z prebytku 
rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu v zmysle Uznesenia MsZ č. 105/2017, 
určených na obstaranie zastavovacej štúdie sídliska JUH, 

 FK 06.2.0 Rozvoj obcí – Výstavba cintorína – infraštruktúra, Podprogram 3.3 
Rozšírenie cintorína – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 18,12 tis. € 
určených na opravu infraštruktúry mestského cintorína, 

 FK 09.1.2.1 Primárne vzdelávanie – CZŠ sv. Juraja, Podprogram 9.2 Základné 
školy – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 1,24 tis. € určených na nákup 
stacionárneho ohrievača vody, 

 
Z pôvodného, vedením mesta navrhovaného rozpočtového opatrenia č. 5 boli teda na 
návrh poslanca Ing. Goreho, vylúčené tieto zmeny vo výdavkovej časti rozpočtu: 
 FK 01.8.0 Transfery všeobecnej povahy – Technické služby – dotácia – 

zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 100,00 tis. € v rámci: 
o Podprogramu 6.1 Zber a odvoz komunálneho odpadu o 40,00 tis. € 

z dôvodu poskytnutia bežného transferu pre Technické služby mesta 
Trebišov, určeného na nevyhnutnú opravu automobilového parku 
slúžiaceho na udržiavanie a zveľaďovanie mestského majetku, ako aj na 
zabezpečovanie verejnoprospešných služieb a odvoz komunálneho 
odpadu a ostatných činností, ktoré Mesto Trebišov, prostredníctvom 
Technických služieb, musí zabezpečovať v zmysle § 4 ods. 3 písm. g) 
zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení,  

o Prvku 10.1.2 Zimný štadión o 60,00 tis. € z dôvodu poskytnutia bežného 
transferu pre Technické služby mesta Trebišov, určeného na vykrytie strát 
vznikajúcich z prevádzky zimného štadióna, ktorý Technické služby 
prevádzkujú z väčšej časti vo verejnom záujme, 



 FK 08.1.0 Rekreačné a športové služby – Ihrisko s umelým povrchom, Prvok 
10.1.4 Futbalový areál – zvýšenie bežných vlastných výdavkov o 5,00 tis. € 
určených na zakúpenie radlice, rozmetača piesku a soli a iných bežných 
výdavkov určených na prevádzku ihriska.  
Ing. Duč členom FK vysvetlil, že ihrisko s umelým povrchom generuje mestu 
príjmy za prenájom. Vyžaduje si však nevyhnutnú údržbu. Z tohto dôvodu sú na 
uvedenú akciu čerpané výdavky (PHM, soľ na posyp, údržba traktora na posyp) 
už od 1.1.2018. Podotkol, že zámerným opätovným neschválením rozpočtu 
výdavkov je vedenie mesta v tomto prípade tlačené do konania, ktoré nie je v 
súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy, 

 FK 09.2.1.3 Nižšie sekundárne vzdelávanie odborné, Podprogram 9.15 
Transfery neziskovým právnickým osobám – zvýšenie bežných vlastných 
výdavkov o 3,84 tis. € určených na úhradu fakturovanej sumy za produktívnu 
prácu študentov CSOŠ sv. Jozafáta v zmysle systému duálneho vzdelávania.  
Ing. Duč členom FK ozrejmil skutočnosti týkajúce sa spolupráce Mesta Trebišov 
a CSOŠ v rámci systému duálneho vzdelávania. Uviedol, že učni budú 
vykonávať pomocné stavebné a búracie práce v rámci stavebnej skupiny mesta 
a teda budú pre mesto veľkým prínosom. Zmluva o duálnom vzdelávaní uzavretá 
medzi Mestom Trebišov a CSOŠ sv. Jozafáta nadobudla účinnosť dňa 27.4.2018. 
Poslanec Ing. Gore požadoval informácie týkajúce sa detailnej pracovnej náplne 
učňov. Členovia FK za hnutie Trebišov nahlas sa nakoniec rozhodli uvedený 
rozpočtový výdavok nepodporiť.  
Dodávame však, že aj napriek zámernému neschváleniu rozpočtu výdavkov na 
túto akciu je vedenie mesta v tomto prípade tlačené do konania, ktoré nie je v 
súlade so zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy.   

 

Finančná komisia odporúčala MsZ Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5 zmeny 
rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2018 schváliť v upravenej podobe, po zapracovaní 
pripomienok poslanca Ing. Goreho. 

 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

Poslanec Ing. Kolesár navrhoval, aby bola členom FK vždy zasielaná aktualizovaná 
rezervačná tabuľka s doplnenými číslami Uznesení MsZ. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

25. Použitie prostriedkov mestského fondu rozvoja bývania 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným materiálom. 
 
ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 

26. Rôzne  
Do bodu Rôzne bol dňa 25.4.2018 členom FK zaslaný materiál s názvom „Žiadosť 
o zrušenie predkupného práva“ doručená od spoločnosti Trebišovská energetická 
s.r.o.. 
Ing. Valiska-Timečko stručne oboznámil členov finančnej komisie s predkladaným 
materiálom. 
Člen komisie MVDr. Selecký navrhol predložiť na rokovanie MsZ vzdanie sa 
predkupného práva v celom rozsahu zmluvy, s výnimkou kotolne na Ulici 
Berehovskej.  
 



ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1 

27. Diskusia 
Člen komisie MVDr. Selecký odporúčal neposkytnúť ďalšiu časť dotácie pre 
športový klub ADLER, nakoľko Mesto Trebišov eviduje voči tomuto klubu 
pohľadávku po lehote splatnosti. Taktiež sa informoval o spôsobe vymáhania 
pohľadávok voči ostatným dlhodobým dlžníkom (CHOVEX, ARMON). 
Poslanec Ing. Gore požiadal zaslať členom FK zostatky účtov mesta k 31.12.2017 
a k 31.3.2018.  

28. Záver  
V závere rokovania sa predseda komisie Ing. Cifranič poďakoval všetkým 
zúčastneným za účasť a rokovanie ukončil.  
 

V Trebišove, dňa 30.4.2018 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


